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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2012. február 1. 16h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
Pusztai Csaba Elnök  
Csiba Péter Sportszakmai alelnök később érkezett 
Németh Péter Gazdasági alelnök  
Daragó István Elnökségi tag  
Sasvári Sándor Elnökségi tag, enduro 

szakágvezető 
 

Déczi Ferenc Motocross szakágvezető  
Hirtling Gábor Gyorsasági szakágvezető  
Nádasdi János Felügyelő bizottság tagja  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
dr. Némethi Zsolt MAMS jogi tanácsadója  

Fülöp Ferenc Sportbírói Bizottság vezetője  

Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi vezető  

Wodicska Zoltán   

 
Pusztai Csaba elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 4 jelenlévő 
fővel határozatképtelen. Csiba Péter úton van, amíg megérkezik, az elnökség kötetlen 
beszélgetést folytat. 
 
18 órakor Csiba Péter megérkezik, az elnökség határozatképes. 
 
 
Pusztai Csaba elnök az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv vezetésére Zólyomi Andreát 
javasolja, a hitelesítésre Csiba Pétert és Sasvári Sándort kéri fel. 
 
1//E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek 
Zólyomi Andreát, jegyzőkönyv hitelesítőknek Csiba Pétert és Sasvári Sándort nevezi ki. 
 
Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:  
 

1. Előző ülés határozatainak áttekintése 
2. Külföldi licencváltáshoz szükséges engedély kiadása 
3. Tagfelvétel, tagtörlés 
4. 2012. évi versenynaptárak  
5. 2012. évi sportdiplomáciai terv 
6. FIM technikai szemináriumon való részvétel 
7. Korkedvezményes licenc kiadása motocross szakágban 
8. 2011. évi pontrendszer eredmények 
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9. MAMS-Hungaroring Zrt. megállapodás 
10. 2012. évi médiamegjelenés 
11. Egyebek  

 
 
1. napirendi pont: Előző ülés határozatainak áttekintése 
 
Pusztai Csaba: röviden ismerteti az előző ülésen elhangzottakat.  
 
 
2. napirendi pont: Külföldi licencváltáshoz szükséges engedély kiadása 
 
Zólyomi Andrea: Cselőtei Csaba motocross licencet szeretne váltani Szerbiában, Balogh 
Árpád, Kiss Barna, Fórizs Tamás és Bartha Sándor pedig supermoto licencet váltana 
Szlovákiában. A szakágvezetőknek nincs kifogásuk. 
 
2/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Cselőtei Csaba Szerbiában váltson motocross licencet. 
 
3/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Balogh Árpád Szlovákiában váltson supermoto licencet. 
 
4/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Kiss Barna Szlovákiában váltson supermoto licencet. 
 
5/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Fórizs Tamás Szlovákiában váltson supermoto licencet. 
 
6/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Bartha Sándor Szlovákiában váltson supermoto licencet. 
 
Daragó István: ideje feltenni a kérdést, hogy a supermotot még szakágnak lehet-e tekinteni? 
Alig van magyar licences versenyző, mindenki külföldre megy. A szakágvezetőt meg kell 
hallgatni a kialakult helyzetről, a jövőbeni terveiről. 
 
7/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással egyetért abban, hogy 
Kökényesi György supermoto szakágvezető a következő elnökségi ülésre készítse el a 
jövőre vonatkozó terveit a szakágát illetően, illetve mondja el véleményét a jelenlegi 
helyzetről. 
 
 
3. napirendi pont: Tagfelvétel, tagtörlés 
 
dr. Némethi Zsolt: a beérkezett tagfelvételi kérelmek közül mindegyik megfelel a 
követelményeknek, így javasolja felvételüket. 
 
8/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a H-WSBK 
Kft.-t a MAMS tagjai közé. 
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9/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a 
Kiskunfélegyházi Motorsport Egyesületet a MAMS tagjai közé. 
 
10/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a Motolife 
Racing Team egyesületet a MAMS tagjai közé. 
 
11/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a Tomracing 
Kft.-t a MAMS tagjai közé. 
 
12/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a Dragracing 
Magyarország Kft.-t a MAMS tagjai közé. 
 
13/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi a Speed Rally 
Team egyesületet a MAMS tagjai közé. 
 
14/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással felveszi az Aquis 
Suzutreff Sport Kft.-t a MAMS tagjai közé. 
 
15/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással törli a Kawasaki 
Magyarország Motorsport Egyesületet a MAMS tagjai közül. 
 
16/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással törli a Natix 
Motorsport Egyesületet a MAMS tagjai közül. 
 
 
4. napirendi pont: 2012. évi versenynaptárak 
 
Zólyomi Andrea: a motocross és a gyorsasági szakág adta le versenynaptárát, illetve az 
enduro változott. 
 
17/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az enduro, a 
gyorsasági és a motocross szakág 2012. évi versenynaptárát. 
 
 
5. napirendi pont: 2012. évi sportdiplomáciai terv 
 
Pusztai Csaba: a sportdiplomáciai tervet az érintettek megkapták. 
 
18/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2012. évi 
sportdiplomáciai tervet. 
 
 
6. napirendi pont: FIM technikai szemináriumon való részvétel 
 
Zólyomi Andrea: enduro szakágból Szabados Tibor és Párkánszky József, gyorsasági 
szakágból Kutrik Zsombor és Porkoláb Gyula, salak szakágból Sárkány Péter és Erlitz Imre 
vennének részt a FIM technikai szemináriumán. 
 
19/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a FIM 
technikai szemináriumán résztvevő személyeket. 
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7. napirendi pont: Korkedvezményes licenc kiadása motocross szakágban 
 
Pusztai Csaba: két versenyző szó szerint kinőtte a kategóriáját, a magasságuk miatt 
szeretnének magasabb kategóriában licencet váltani. 
 
Déczi Ferenc: a szakágnak nincs kifogása ez ellen. 
 
Daragó István: az UEM minimum korhatára alatt 1 évvel van lehetőség korkedvezményes 
licencet váltani. Ha ennek megfelelnek, akkor minden rendben van, nem kell külön elnökségi 
határozat. 
 
 
8. napirendi pont: 2011. évi pontrendszer eredmények 
 
Pusztai Csaba: a szakágvezetők előzetesen megkapták a táblázatot. Az elnökség nevében 
gratulál az enduro szakágnak, mivel ők lettek a legeredményesebb szakág a 2011. évben. 
 
20/E/2012.02.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
pontrendszer eredményeit. 
 
 
9. napirendi pont: MAMS-Hungaroring Zrt. megállapodás 
 
Pusztai Csaba: a versenynaptár már készen van. Szóban már rögzítésre kerültek a 
megállapodás részletei, de írásos megállapodás még mindig nincs. 
 
 
10. napirendi pont: 2012. évi médiamegjelenés 
 
Németh Péter: a Befutó magazint készítő Headline Kft-vel tavaly év végén kötöttünk 
szerződést. Idén a tavalyi áron, bruttó 2,5 millió forintért elvállalják, hogy a tavalyi 
feltételekkel folytatják munkájukat. Kéri, hogy az elnökség ezt rakja be a költségvetésbe. 
Felmerült olyan ötlet is, hogy szélesebb körben terjeszkedjünk: csináljunk a MAMS-nak egy 
Facebook profilt, fektessünk hangsúlyt a PR megjelenésre. 
 
21/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag egyetért abban, hogy a MAMS 
hozzon létre egy Facebook profilt, illetve, hogy a szövetség fektessen nagyobb hangsúlyt 
a PR megjelenésre. 
 
22/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag egyetért abban, hogy a 2012. 
évi médiamegjelenésre a költségvetésben 2,5 millió forintot különít el. 
 
23/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú döntéssel megbízza Pusztai Csaba 
elnököt, hogy a 2012. évi médiaszerződés a Headline Kft-vel megkösse. 
 
Fülöp Ferenc: a felügyelők az útnyilvántartásuk mellé nem számolhatják el az 
autópályamatricát. Ha más, hosszabb úton mennek, azt a bérszámfejtés nem fogadja el, így 
nincs más választásuk, mint megvenni a matricát. Most, hogy megszűnt a 4 napos matrica, 
még nagyobb teher van rajtuk. Kéri, hogy az elnökség gondolja át ezt a problémát. 
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Pusztai Csaba: jogszabály köti a szövetséget. A matricát csak 98%-os többletadóval lehet 
elszámolni. Honnan vegyük ennek az összegét? 
 
Sasvári Sándor: úgy gondolja, hogy ezt mindenképpen ki kell fizetni. A felügyelőt a MAMS 
küldi ki. Adja le a számlát, hogy ne lehessen sumákolni. Ha ez így megy tovább, nem lesz, aki 
elmenjen a versenyre. 
 
Nádasdi János: a napidíjat kell megemelni. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: részarányosan lehessen elszámolni. 
 
Daragó István: a naptárakat mielőbb össze kell állítani és a beosztás elkészítésénél figyelembe 
lehet venni, hogy a 10 napos autópálya matrica esetén az adott tisztségviselőt két egymást 
követő hétvégén is el lehet küldeni versenyre. 
A felügyelői és a bírói kollégium készítse el a beosztást, és az alapján a felügyelői költségek 
kalkulációját, és a következő ülésre terjesszék be. 
 
24/E/2012.02.01 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megbízza a 
Sportfelügyelői és a Sportbírói bizottságot, hogy a rendelkezésre álló versenynaptárak 
alapján készítsék el a felügyelői beosztást, és ezzel együtt a várható költségeket. Az 
írásos előterjesztést a következő elnökségi ülésre terjesszék elő. 
 
Daragó István: az alapkiírásokat január 31-ig kellet volna leadni. A gyorsasági teljesen, az 
enduro majdnem készen van. Ezeken kívül senkitől nem érkezett kiírás. Fel kell hívni a többi 
szakág figyelmét, hogy késésben vannak. Arra is figyelni kell, hogy most már nem Magyar 
Köztársaság, hanem Magyarország a hivatalos elnevezés. 
 
 
További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
Budapest, 2012. február 7. 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  

_____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Csiba Péter                                 Sasvári Sándor 


